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Yrkande S och V i Idrotts- och föreningsnämnden 

 

E-sport 

Yrkandet: 

Socialdemokraterna och Vänsterpartiet yrkar att: 

Ge Idrotts- och föreningsförvaltningen i uppdrag att: 

• Se över anvisningarna för föreningsbidrag till e-sport 

• Utreda möjligheterna att skapa en positiv rörelsemiljö runt e-sport för att öka 
folkhälsoperspektivet. Kan utgå från modellen som Helsingborg/Fuzed använder. 

• Undersöka möjligheter i eller i anslutning till befintliga anläggningar att etablera en e-
sportanläggning. 

Bakgrund: 

Utifrån utredningen av E-sportens förutsättningar behöver stadens arbete med E-sport 
utvecklas. Det handlar både om att se över vilka möjligheter till lokaler som finns och vilka 
möjligheter till ekonomiska stöd och bidrag det finns. Det är möjligt att nuvarande 
anvisningar och riktlinjer kan vara hinder för e-sporten och de kan därför behöva revideras. 

E-sporten är den organiserade delen av gamingkulturen och bedrivs i föreningsform. Det är en 
del av riksidrottsförbundet och därmed borde Göteborgs stad kunna bidra till E-sportens 
utveckling.  

Vi ser dock att stillasittande är en folksjukdom som inte minst drabbar våra unga. Därför 
måste också e-sporten bli del av en positiv rörelsekultur. 

 


